
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Řevnice 
ze dne 24. 9. 2014.  
 
Přítomní členové:  
Za rodiče: Lenka Dvořáková, Jiří Kylar 
Za pedagogy: Ludmila Chroustová, Eva Hanykýřová 
Za zřizovatele: Pavel Černý, Martin Sudek 
Host: Pavlína Seidlerová – ředitelka ZŠ Řevnice 
 
1. Reportáž v FTV Prima 
Školská rada jednala o reportáži zveřejněné v hlavních zprávách FTV Prima dne 22. 9. 2014 a 
o situaci, kterou odvysílání této reportáže vyvolalo. 
Členové školské rady se jednomyslně shodli na tomto prohlášení: 
 
„Odsuzujeme mediální útoky a udání podávaná proti škole a jejímu vedení. Odmítáme, aby se 
škola stala předvolebním bojištěm některých kandidátů. Jsme přesvědčeni, že škola je vedena 
dobře a profesionálně. Stojíme za ředitelkou Seidlerovou a všemi zaměstnanci školy, kteří 
pracují ku prospěchu školy a jejích žáků.“ 
 
Prohlášení rozešle předseda ŠR třídním učitelům a požádá je o jeho předání třídním 
důvěrníkům. 
 
Členové školské rady rovněž odsouhlasili dopis, který informuje o historii a příčinách 
současné situace na ZŠ Řevnice. Školská rada pověřila předsedu Jiřího Kylara, aby jej předal 
na MŠMT, Českou školní inspekci, Inspektorát práce a na Středočeský kraj. Dopis je přílohou 
tohoto zápisu. 

Paní ředitelka Pavlína Seidlerová informovala školskou radu o uveřejnění svého stanoviska 
k reportáži na webu ZŠ Řevnice. 
 
2. e-mail školské rady 
Byla zřízena e-mailová adresa školské rady „skolskarada@zsrevnice.cz“. Tato adresa bude 
uveřejněna na webu školy, aby na ní rodiče mohli zasílat své podněty, dotazy a připomínky. 
 
Zápis provedl: Pavel Černý 
 
Podpisy přítomných členů ŠR: 
 


